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Abstract (en)
[origin: WO8400735A1] The method and device for wrapping substantially flat shape articles in the food industry, particularly chocolate slabs or
sticks, with a wrapping sheet, should provide for a tubular wrapping, particularly to introduce flat articles such as chocolate slabs or sticks (1). A high
efficiency of the machine, without any particular requirement as to the wrapping sheet (5), and an economical utilization of the wrapping material are
achieved owing to the transport of the sheet by an intermittent connection of the sheet (5) and the driver (3).

Abstract (fr)
Le procédé et le dispositif pour envelopper des articles de forme essentiellement plate de la branche alimentaire, en particulier des plaques ou des
batons de chocolat, avec une feuille d'emballage, doivent permettre d'obtenir un emballage tubulaire, en particulier pour y introduire des articles
plats comme des plaques ou des batons de chocolat (1). Un haut rendement de la machine, sans exigence particuliére de la feuille d'emballage
(5), et un emploi économique du matériel d'emballage sont atteints grace au transport de la feuille par une liaison intermittente de la feuille (5) et de
I'entraineur (3).
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